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Aan De CDA fractie Dronten 
t.a.v de heer H. Engelvaart 
De Rede 1 
8251 ER Dronten 
 
betreft: verslag informatie ronde en advies informateurs. 
 
Geachte heer Engelvaart, geachte fractie, 
 
In opdracht van uw fractie hebben Erik Langeweg en Dirk Minne Vis de taak van 
informateur op zich genomen. Zaterdag 22 maart jl. hebben wij alle gekozen fracties 
gesproken. De volgorde van bespreken is bepaald n.a.v. het aantal stemmen uitgebracht 
tijdens de gemeenteraadsverkiezingen van 19 maart jl. De volgorde is bepaald aan de 
hand van de definitieve uitslag.  
  
Graag informeren wij u over deze gesprekken en komen met een advies m.b.t. de 
formatie.  
 
Aanleiding voor onze opdracht is dat, naar goed gebruik,  de grootste fractie van de 
nieuwe gemeenteraad, het initiatief neemt tot een informatieronde.  
  
Onze opdracht is: de mogelijkheden onderzoeken voor de vorming van een college voor 
de raadsperiode 2014-2018. Gezien de uitslag van de verkiezingen, met een duidelijke 
winnaar, een grote middengroep en twee kleinere fracties zijn er diverse college 
samenstellingen mogelijk. Wij onderzoeken een samenstelling van een college dat kan 
rekenen op een vruchtbare samenwerking, onderling en met de gemeenteraad.  
 
We hebben voor deze informatieronde alle fracties uitgenodigd die gekozen zijn in de 
gemeenteraad van Dronten. Wij focussen ons in deze gesprekken nadrukkelijk op de 
hoofdlijnen van beleid en de mogelijkheden van de fracties om samen te willen werken 
in het nog te vormen college.  
Als informateurs hebben wij de fracties gevraagd aan te geven welke programmapunten 
zij de komende periode gerealiseerd willen zien en welke breekpunten zij zien bij een 
college waar zij eventueel deel van uit willen maken. Ook vragen wij hen, gezien de 
uitslag van de verkiezingen, of zij een plaats in het College ambiëren en welke 
voorwaarden zij voor zichzelf en de andere fracties stellen. In deze informatiefase 
richten wij ons ook op het signaleren van eventuele problemen die een collegevorming 
kunnen belemmeren.  
 
Van de gesprekken is per fractie een verslag gemaakt. Elke fractie ontvangt zelf het eigen 
gespreksverslag. Zij kunnen en zullen zelf bepalen of dat openbaar wordt gemaakt.  

De verslagen per fractie worden overgedragen aan de CDA fractie, onze opdrachtgever. 
Uit de informatieronde denken wij een advies te geven uit welke fracties het college 
gevormd kan worden. 
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Advies: formatie College en verdeling wethouders. 
Het CDA neemt nu het initiatief tot de formatie.  
Uitgangspunten zijn: een College met 4 fulltime wethouders. Grotendeels gebaseerd op 
de zwaarte van de werkzaamheden rondom een goede implementatie van de transities. 
Gezien de zetelverhoudingen in de raad acht het CDA twee wethouders en twee van 
twee andere fracties, redelijk. Een College met vier partijen is niet wenselijk evenals 
parttime constructies.  
 
Scenario 1: 
Het CDA de VVD, en LD. Daarmee ontstaat er een coalitie met 15 raadszetels. 
 
Belangrijke reden voor de CDA, LD en VVD keuze is de bewezen betrouwbaarheid van 
deze fracties in de afgelopen raadsperiode. Die betrouwbaarheid is belangrijk voor de 
komende periode van vier jaar. Overige partijen liggen om diverse redenen minder voor 
de hand vanwege hun politieke geschiedenis, onervarenheid in de raad en/of de 
verkiezingsuitslag.  

Qua programma zijn er grote overeenkomsten inzake de aanpak van de kernen de 
economie en het te voeren sociaal beleid. Voor het financieel beleid is het voorstel van 
het huidige College richtlijn voor een nieuw collegeakkoord. Dat zal op onderdelen 
bijvoorbeeld het toegankelijkheidsfonds nog besproken en uitgewerkt moeten worden.  

Gezien het onderling uitgesproken vertrouwen en de overeenkomsten in beleid 
adviseren wij in de eerste plaats met deze fracties de formatiegesprekken te starten.  
 
Als alternatief geven wij u nog twee andere scenario’s.  
 
Scenario 2: 
Het CDA met LD, ChristenUnie en GroenLinks. ChristenUnie en GroenLinks leveren 
samen een wethouder. Daarmee komt er een coalitie met 16 raadszetels. 
 
Dit voorstel is aangedragen door de ChristenUnie en GroenLinks. Zij hebben daar, ook 
met LD, vooraf over gesproken. Het biedt een ruime meerderheid met een gedeelde visie 
op het sociale beleid.  
 
Belangrijk is het gedeelde uitgangspunt inzake het sociaal beleid: “als de Rijks- en 
provinciale middelen voor de transities niet toereikend blijken, dan zal de gemeente 
Dronten bij moeten springen om te voorkomen dat er daardoor geen schrijnende 
gevallen ontstaan”. 
 
De VVD komt hier niet terug vanwege de verloren verkiezingen (van 6 naar vier zetels) 
en heeft m.b.t. tot dit uitgangspunt een andere visie op het financieel/sociaal beleid. 
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Scenario 3.  
CDA, VVD en D’66. Daarmee komt er een coalitie met 15 raadszetels. 
Dit scenario kan van toepassing zijn als de eerder voorgestelde samenwerking met VVD 
en Leefbaar Dronten niet lukt.  
Qua beleid zijn er beleidsinhoudelijke overeenkomsten. Echter D’66 heeft een afwijkend 
standpunt als het gaat om samenwerking van de scholen, D’66 wil openbaar en 
christelijk onderwijs samen kunnen voegen, de winkelzondagen verruimen en de 
vestiging van een coffeeshop toestaan.  
 

Tot slot. 

Het is aan de CDA-fractie te bepalen of het totale advies of alleen de conclusies van de 
informateurs openbaar gemaakt worden. Het spreekt voor zich, dat de 
gespreksverslagen per fractie niet door het CDA openbaar gemaakt worden. Het CDA 
zou de fracties op kunnen roepen de verslagen wel openbaar te maken.  

De informateurs wensen u in het vervolgtraject wijsheid en zegen toe. 

Natuurlijk zijn wij bereid onze analyse en het advies nader toe te lichten. 

 

Hoogachtend,  

 

De informateurs,  

H.A. Langeweg  

D.M. Vis MBA 

  

 
 


